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Abstract (en)
[origin: ES8507742A1] An impulse generator includes two pairs of contacts and one indexing disk whose indexing notches are capable of moving
a central resilient indexing element. The indexing element moves either toward the one or the other pair of contacts depending on the rotation of
the indexing disk. Each pair of contacts is a separate contact spring assembly (15, 16 17, 18). The indexing disk is positioned above the contact
springs (15, 16 17, 18). The indexing element is a spiral spring (10) clamped either at one or at both ends, and disposed in such a way that the
centerline (14) thereof extends in relation to the indexing notches (12' and 12) so that the latter deflects the spiral spring (10) laterally toward the
contact springs (15, 16 17, 18). The spiral spring (10) is laterally deflected to actuate the respective inner contact spring (16, 17) of a contact spring
assembly (15, 16 17, 18). This results in reduced abrasive by wear of the indexing disk, and insures that a good electrical contact is reliably made.

Abstract (de)
Bei einem Impulsgenerator mit zwei Kontaktpaaren und einer Rastscheibe, deren Rastnocken ein mittleres federn-des Rastelement je nach
Drehrichtung zum einen oder anderen Kontaktpaar hin bewegen kann, wird erfindungsgemäß für jedes Kontaktpaar ein getrennter Kontaktfedersatz
(15, 16; 17, 18) vorgesehen, die Rastscheibe ist unterhalb oder oberhalb der Kontaktfedern (15, 16, 17, 18) angeordnet und das Rastelement ist als
ein- oder beidseitig eingespannte Spiralfeder (10) ausgebildet und derart angeordnet, daß die Mittellinie (14) derselben senkrecht zur Richtung der
Rastnocken (12) verläuft und diese die Spiralfeder (10) sowohl seitlich zu den Kontaktfedern (15, 16; 17, 18) als auch in Richtung der Rastnocken
(12) auslenken kann und die Spiralfeder (10) je nach seitlicher Auslenkung die jeweils inners Kontakfeder (16, 17) eines Kontaktfedersatzes (15,
16; 17, 18) betätigen kann. Hierdurch soll ein geringer Abrieb der Rastscheibe, eine gute Kontaktgabe und eine einwandfreie Rastung gewährleistet
werden.
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